
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Ανδρέας Πουλάς 

Βουλευτής Ν. Αργολίδας 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Αθήνα,  30 Ιουλίου 2024 

Προς τους Υπουργούς: 

1. Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, Β. Κικίλια 

2. Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Δένδια 

ΘΕΜΑ: «Ερωτήματα για την πυρκαγιά στον Όρβηλο Σερρών» 

Σας καταθέτω Δελτίο Τύπου του Πολιτιστικού και Περιβαλλοντικού Συλλόγου Αχλαδοχωρίου «Ο 

Κρουσοβίτης» στο οποίο περιγράφεται η πυρκαγιά που ξέσπασε στο βουνό Όρβηλος Σερρών από 

την Πέμπτη 18 Ιουλίου 2024 από κεραυνό και μέχρι την κατάθεση της παρούσας αναφοράς έχει 

κάψει πάνω από 11.000 στρέμματα και συνεχίζει να είναι ενεργή. 

Όπως αναφέρεται στο Δελτίο Τύπου την επόμενη ημέρα οι πυροσβεστικές δυνάμεις κατάφεραν να 

περιορίσουν σημαντικά την πυρκαγιά και το Σάββατο 20 Ιουλίου 2024 ήταν ελεγχόμενη και σε πολύ 

μικρή έκταση. Παρόλα αυτά δεν επιχείρησαν εκείνη την ημέρα εναέρια μέσα με αποτέλεσμα να γίνει 

αναζωπύρωση και η πυρκαγιά να επεκταθεί ανεξέλεγκτα. 

Ο Περιβαλλοντικός Σύλλογος ζητά απαντήσεις για τον λόγο για τον οποίο δεν πραγματοποιήθηκε 

καμία ρίψη νερού το Σάββατο 20 Ιουλίου από τις 6.30 το πρωί έως τις 13.30 το μεσημέρι οπότε και 

θα μπορούσε η πυρκαγιά να σβήσει τελείως  

Επιπλέον, στο δελτίο τύπου γίνεται αναφορά και στο γεγονός ότι στο συγκεκριμένο σημείο της 

πυρκαγιάς δεν μπορούν να επιχειρήσουν χερσαίες δυνάμεις καθώς ο στρατός δεν έχει καθαρίσει τα 

ναρκοπέδια της περιοχής από την  περίοδο του εμφυλίου πολέμου, γεγονός που χρήζει απαντήσεων 

από το ΓΕΣ.  

Παρακαλώ για τις δικές σας ενέργειες. 

 

Ο βουλευτής 

 

Ανδρέας Πουλάς 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:
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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 
Το βράδυ της Πέμπτης 18/7/2024 ξέσπασε φωτιά στο βουνό ορόσημο του τόπου μας, 
στον Όρβηλο. 

Η φωτιά προήλθε ξεκάθαρα από κεραυνό, με τις πυροσβεστικές δυνάμεις, σε πρώτη 
φάση, να ανταποκρίνονται άμεσα. 

Την επόμενη ημέρα οι πυροσβεστικές δυνάμεις κατάφεραν να περιορίσουν σημαντικά 
την φωτιά, με αποτέλεσμα το πρωί του Σαββάτου να καίνε ελάχιστα δέντρα και όλοι μας 
να θεωρούμε ότι τα χειρότερα έχουν αποφευχθεί. 

Παρόλα αυτά και ενώ η εστία που έκαιγε τις πρώτες πρωινές ώρες του Σαββάτου ήταν 
ελεγχόμενη και σε πολύ μικρή έκταση, δεν πραγματοποιήθηκε καμία απολύτως ρίψη 
νερού και ως εκ τούτου έγινε αναζωπύρωση και η φωτιά επεκτάθηκε ανεξέλεγκτα. Οι 
πρώτες δυνάμεις της πυροσβεστικής ήρθαν ξανά στις 13:30 το μεσημέρι, όταν ήταν ήδη 
πολύ αργά. 

Συνεπώς, χάθηκαν 7 πολύτιμες ώρες μέσα στις οποίες θα μπορούσε να είχε σβήσει 
η πυρκαγιά. 

Σήμερα η φωτιά συνεχίζει να καίει τα πάντα στο πέρασμά της και σύμφωνα με το 
ευρωπαϊκό σύστημα παρακολούθησης δασικών πυρκαγιών COPERNICUS, υπολογίζεται 
ότι έχουν καεί περισσότερα από 6.000 στρέμματα δασικής έκτασης. 

Ως Περιβαλλοντικός σύλλογος, θέτουμε τα εξής ερωτήματα: 

1) Γιατί το Σάββατο 20 Ιουλίου, από τις 06:30 το πρωί έως και τη 13:30 το 
μεσημέρι δεν πραγματοποιήθηκε ούτε μια ρίψη νερού; Εκείνο το χρονικό 
διάστημα η πυρκαγιά ήταν απολύτως ελεγχόμενη και θα μπορούσε να τελειώσει 
εκεί. 

2) Που επιχειρούσαν τα διαθέσιμα εναέρια μέσα της πυροσβεστικής το 
προαναφερθέν 7ωρο; 

Αξίζει να σημειωθεί ότι στο σημείο δεν μπορούν να δράσουν χερσαίες δυνάμεις, καθώς 
ο στρατός δεν έχει καθαρίσει τα ναρκοπέδια της περιοχής από την περίοδο του εμφυλίου 
πολέμου, γεγονός που χρήζει απαντήσεων από το ΓΕΣ, αφού όπως φαίνεται πρόκειται 
για σημαντική αμέλεια. 

Αναμένουμε τις σχετικές απαντήσεις από την διοίκηση της πυροσβεστικής υπηρεσίας και 
το ΓΕΣ. 

Κλείνοντας θέλουμε να δηλώσουμε την στήριξή μας στους πυροσβέστες του πεδίου που 
καταβάλουν κάθε προσπάθεια για να σβήσει η πυρκαγιά. 

 

 

Πολιτιστικός & Περιβαλλοντικός Σύλλογος Αχλαδοχωρίου 
«Ο Κρουσοβίτης». 




